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PROTOKÓŁ NR 4/2025 

POSIEDZENIE KOMISJI KULTURY, OŚWIATY I POMOCY SPOŁECZNEJ   

Z DNIA 27 LUTEGO 2025 R. 

 

W posiedzeniu udział wzięła: Komisja Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Piotr Majchrzak – Przewodniczący Komisji Kultury, Oświaty i Pomocy 

Społecznej. 

Zaproszeni goście: 1. Pani Magdalena Nawrot – Mitręga – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 

Krzemieniewie, 2. Pan Radosław Sobecki – Wójt Gminy Krzemieniewo 

Protokolantka – Ewelina Masztalerz 

Liczba obecnych radnych: 6/6 

Załączniki: lista obecności,  

 

Dnia 27 lutego 2025 r. o godzinie 13:30 w Gminnym Ośrodku Pomocy Społecznej, odbyło się posiedzenie Komisji 

Kultury, Oświaty i Pomocy Społecznej w sprawie omówienia działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Krzemieniewie za rok 2024. W spotkaniu uczestniczyli wszyscy członkowie komisji, zaproszeni goście oraz 

protokolantka. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Piotr Majchrzak zaproponował następujący porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie radnych i gości. 

2.  Omówienie działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krzemieniewie za rok 2024. 

3.  Wolne głosy i wnioski. 

4.  Zakończenie.  

Ad 1. Otwarcie posiedzenia oraz powitanie radnych i gości  

Pan Piotr Majchrzak - Przewodniczący posiedzenia, otworzył spotkanie witając wszystkich zgromadzonych. 

Obecni byli wszyscy członkowie komisji, zaproszeni gości oraz protokolantka. Zgodnie z listą obecności. Po 

przywitaniu wszystkich i podpisaniu listy obecności, Przewodniczący posiedzenia przeszedł do kolejnego punktu 

posiedzenia. 

Ad 2.Omówienie działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Krzemieniewie za rok 2024. 

Pan Piotr Majchrzak – Przewodniczący Komisji podziękował za możliwość spotkania i gościnę w budynku, a 

następnie oddał głos Pani Kierownik. Pani Magdalena Nawrot – Mitręga nadmieniła, że ze strony Komisji nie było 

prośby o konkretne dane. Pani Kierownik rozpoczęła od przedstawienia zadań Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej, tych ustawowych oraz tych zleconych, zgodnie z przygotowanym sprawozdaniem. Gminny Ośrodek 

Pomocy Społecznej zajmuje się m.in. dożywianiem dzieci w domu i w szkole, wypłacaniem świadczeń 

opiekuńczych, pielęgnacyjnych. Następnie szczegółowo omówiono działania w ramach rodzin zastępczych, 

domów pomocy społecznej i zespołu interdyscyplinarnego oraz Centrum Integracji Społecznej a także Korpusu 

Wsparcia Seniorów wskazując na zakres działań, liczbę osób korzystających a także zakres prawny. Radni zostali 

szczegółowo zapoznani z kosztami działań Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej. W dużej mierze poświęcono 

uwagę na działalność związaną z utrzymaniem osób w domach pomocy społecznej. Pochylono się nad procedurą, 

ilością umieszczonych osób, a także kosztami stojącymi po stronie Ośrodka. Przy okazji omawiania domów 

pomocy społecznej, Pan Wójt przypomniał o zamiarze przystosowania pomieszczeń w Garzynie na Dzienny Dom 

Seniora, o czym wspominano na Sesji Rady Gminy Krzemieniewo w dniu 24 lutego 2025 r. Omówiono kwestie 
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techniczne. Radni z aprobatą wyrazili się o Dziennym Domu Seniora uważając, iż przyczyni się on do ograniczenia 

umieszczania osób w Domach Pomocy Społecznej. W dalszej części spotkania skupiono się także na działalności 

psychologa oraz terapeuty od spraw uzależnień działających przy Ośrodku. Pani Kierownik nadmieniła, że 

psycholog jak i terapeuta w Gminie jest potrzebny. Wiele osób korzysta z ich usług o czym świadczy zapełniony 

harmonogram. Wyjaśniono procedurę. Kolejno Pani Kierownik nadmieniła o wykonanych remontach w budynku, 

z których jest bardzo zadowolona.  Na sam koniec Wójt zabrał głos wyrażając opinię, iż usługi opiekuńcze na 

ternie gminy są wysoko rozwinięte za sprawą działań podejmowanych przez pracowników Ośrodka. Kolejno 

dodał, że dzięki wykonanej termomodernizacji budynku zużycie paliwa gazowego zmniejszyło się o 50 %. Radny 

Piotr Majchrzak zapytał o ilość etatów. Pani Kierownik odpowiedziała, że zatrudnia się 8 osób na 7 i ¾ etatu.  

Ad 3. Wolne wnioski i głosy.  

Podczas wolnych wniosków i głosów poruszono kwestię zakupionego domku holenderskiego na potrzeby 

umieszczenia w niej mieszkańca, zgodnie z wyrokiem sądu. Wójt przedstawił lokalizację domku, jego stan 

techniczny, a także kwestie związane z opłatami za media. Wójt dodał, że planuje się otwarcie postępowania  

na wykonanie termomodernizacji sali wiejskiej w Pawłowicach. Omówił planowaną sprzedaż działek zgodnie  

z planem budżetowym. Na sam koniec głos zabrała Pani Kierownik, która omówiła kwestię hejtu wystosowanego 

w kierunku działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, na portalu internetowym elka.pl, w związku  

z artykułem pn. „Nie żyje motorowerzysta”. Pani Kierownik poinformowała, że sprawa została zgłoszona do 

prokuratury. Dodała, że są jej znane nazwiska osób, które wystosowały tak obraźliwe komentarze.  Wywiązała się 

dyskusja.  

Ad 4. Zakończenie. 

Posiedzenie Komisji zostało w pełni zrealizowane, podziękowano Pani Magdalenie Nawrot – Mitrędze – 

Kierownik GOPS oraz Panu Radosławowi Sobeckiemu - Wójtowi Gminy za przedstawienie tematu  

i uczestnictwo w posiedzeniu. W związku z powyższym Przewodniczący zakończył posiedzenie Komisji. 

Posiedzenie zakończyło się o godzinie: 15:10 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

PRZEWODNICZĄCY POSIEDZENIA:  PROTOKOLANTKA: 

 

 

 

………………………………………….   …………………………………………. 

Busz Bernadeta (członek komisji)    Aleksandra Kolasińska (członek komisji) 

 

…………………………………………   …………………………………………. 

Kmieć Marcin (członek komisji)    Skorupski Grzegorz (członek komisji) 

 

………………………………………… 

Zbigniew Tomiński (członek komisji) 


